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《我们去梦想中的地方吧》

内容概要

《阳光英语:我们去梦想中的地方吧》内容简介：每个人心中都有一处梦想的地方，在那里，都市的喧
嚣尘埃落定，疲惫的心灵重获喜乐。而《阳光英语:我们去梦想中的地方吧》介绍的就是全球最棒的梦
想之地——宛如天堂的塔希提群岛、神秘莫测的印加古域马丘比丘、碧空万里的塞浦路斯、世界第一
书镇海伊镇、流光飞逝的卡萨布兰卡、古老梦幻的英格兰域堡⋯⋯
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《我们去梦想中的地方吧》
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《我们去梦想中的地方吧》

章节摘录

版权页：插图：The naturalists are very know ledgeable and are eager to explain every detail of topography,
geology and zoology. They'll tell you that the Galapagos Islands were made famous when Charles Darwin visited in
the nineteenth century to study their rich variety of wildlife.Coming face-to-face with hundred-year-old turtles is a
humbling and awe-inspiring experience, but that is just the beginning. You'll be thrilled to watch blue-footed
boobies soar elegantly into the air and the ntorpe do dive in groups into the ocean. See a cormorant hanging itself
out to dry. Watch the red-billed tropicbird play hit and miss finding its tiny home along the cliff. Witness the flirty,
funny courtship dance of the wavedalbatross and watch as male frigate birds inflate their enormous bright red
pouches to attract mates. The Galapagos are a bird-lover's dream becauseehere the birds show no fear. You can
walk right up to them and observe their most intimate behaviors.The islands are rightfully proud of their location
on the equator. You'rem is taken if you imagine it to be oppressively hot. The weather can get hot in the afternoon
but is mostly dry and temperate. Rarely does it rain, and the evening brings with it a pleasant, cool breeze. Ecuador
itself boasts somany climates from the Andes~ to the coast to the rainforest to the is lands.On any given day, you
can ski in the morning and swim with sea lions in the afternoon.
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《我们去梦想中的地方吧》

精彩短评

1、这本书没有想象中大，而且纸质不是很好。其它都还好，如果是彩版的那就更喜欢了！
2、还行吧，虽然书没有想象中的厚，但是内容倒还值得读一读，建议当当将书本的印刷信息和页数
放上去，以便读者更好的了解产品
3、书的内容还可以，纸张不太好，要是彩色的更好了
4、纸质差，内容坑爹，没介绍的精彩
5、很好看的书，安静的时候看很适合啊
6、内容保守，无新意，像是各地旅游报纸的摘抄，并且没有语法分析。
但作为旅游爱好者和英语学习者，还是觉得不错。
可以试着看看
7、总体还不错， 图书的设计能更精美些会更好
8、大爱这本书，看后就有了想去旅游的冲动。
9、比我原本认为的要好，文章很美。非常值得看
10、很喜欢优美的文章，更重要的是还有英文翻译
11、买了还没看过，内容一般般吧
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